
Vakbondsoverleg 

Noodknop: 
Vorig jaar hebben we al meldingen gemaakt richting Qbuzz over het niet altijd goed 
functioneren van de noodknop. Nu erkend Qbuzz dat er momenten zijn dat de noodknop 
niet altijd goed werkt. Qbuzz zal met informatie komen hoe hier mee om moet worden 
gegaan als deze problemen zich blijven voordoen. 

Contact reisregie: 
De bereikbaar van reisregie was de afgelopen maanden slecht, hier zijn veel klachten 
overbinnen gekomen. Eén van de oorzaken van de slechte bereikbaarheid waren de 
problemen vanwege de concessie overgangen in Zuid-Holland en Friesland.En de 
samenvoeging van reisregie voor zowel Friesland als GD. 

Fietsenplan: 
Al ruim een jaar geleden hebben we bij Qbuzz aangegeven dat de belofte van een 
fietsenplan ingelost moet worden. Ook jullie hebben dat destijds in de enquête 
aangegeven. Qbuzz geeft aan dat dit binnenkort bij de COR van Qbuzz komt, en zoals 
het nu lijkt is dit een ‘hamerstuk’ en zal het fietsenplan er nu komen. De aanhouder wint, 
zullen we maar zeggen. 

 


